
Zápis z jednání Rady rodičů při Gymnáziu Kladno
konané dne 14.1.2007
Přitomni: dle prezentační listiny
Program:

1) zahájení
2) maturitní plesy
3) odsouhlasení příspěvků na základě žádostí
4) vyúčtování

ad 1) První jednání v roce 2008 zahájila předsedkyně Rodičovské rady paní 
Rydlová.

ad 2) Paní ředitelka informovala rodiče o stížnostech studentů s počtem 
lístků,které byly letos k dispozici. Vydáno bylo 1105 lístků z toho studenti 
měli k dispozici 750 lístků. Podrobný zápis o prodeji vstupenek 
vypracovala prof.Scheirichová a je k dispozici a nahlédnutí u paní 
ředitelky Minaříkové.

ad 3) Prostřednictvím ředitelky školy byly uplatněny tyto žádosti o finanční 
příspěvky:

- finanční příspěvek na jízdné 576,– pro studenty, kteří se zúčastnili 
soutěže historiků (prof.Přibylová)

- příspěvek 6.000,– pro 45 studentů,kteří ze zúčastní zájezdu do 
Norimberka (prof..Litmanová)

- finanční příspěvek cca 4.000,– Kč pro třídu 02A na projekt „Koloběh 
látek“ (prof.Nedvědová)

- finanční příspěvek 10.000,– Kč pro cca 40 belgických studentů, kteří se 
u nás zúčastní výměnného pobytu (prof.Hrazdírová)

- příspěvek 3.000,– Kč pro 55 studentů na lyžařský zájezd do Rakouska 
(prof.Beran)

- finanční příspěvek 4.500,– Kč na úvodní zářijové soustředění studentů 
prvních ročníků. Příspěvek je určený pro studentskou radu 
a dramatický kroužek, kteří se na soustředění podíleli 
(prof.Pochmanová)

ad 4) Příspěvky rodičů činí 198.100,– Kč
Stav pokladny 17.650,– Kč

Termín konání příští schůze byl stanoven na 25. 2. 2008 v 18.00 hod.
Zapsala:Lydie Mastíková
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